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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 336/2020 
ASSUMPTE: ACTA 1/2020 CONSELL PARTICIPACIÓ CIUTADANA DEL 16/01/2020 
 
 
 
PERSONES ASSISTENTS 
PRESIDENTA 
Gemma Alós Sospedra 
VOCALS 
Paco Cerveró Navarro 
Leticia Piquer Ortiz 
Luisa Castells Garés 
Fernando Pascual Moscardó 
Ariana Albelda Miguel 
Pascual Carrasco Soler 
Elvira Olmos Esteve 
Salvador Oliver Bertomeu 
 
SECRETARIA 
Consuelo Llopis Pla. 
 
NO ASSISTEIXEN 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
Teresa Ávila Ribera  
Paco González Paños 
Reme Pau Pla 
  
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 16 DE GENER DE 2020.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 20 hores del dia 16 de gener de 2020 es reuneixen a la Casa 
Consistorial (sala de reunions de la 2a planta) les persones que al marge s'expressen, 
membres del Consell de Participació Ciutadana d'aquest Ajuntament, amb la finalitat 
de celebrar la sessió ordinària per a la qual han sigut prèviament convocats, presidida 
per la regidora delegada de Participació Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 

1. Informació sobre els Pressupostos Municipals per a 2020 

Presidenta, dona la benvinguda a tots els assistents i, després de repartir còpia del 
resum dels Pressupostos Municipals als assistents, disculpa la urgència de la 
convocatòria, indicant que fins al dia anterior aquests no van ser definitius. 
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pàg. 2 
 

En primer lloc informa que la totalitat del Pressupost Municipal per a 2020 és de 
40.272.382,34 €. 
 
Quasi el 50% d'aquesta quantitat es dedica a la partida de personal, i s'ha tingut en 
compte la possible pujada del 2%, anunciada pel govern estatal als funcionaris. 
 
D’altra banda diu que quedarien pendents  els ingressos corresponents al Pressupost 
General de l'Estat i al de la Generalitat Valenciana, és a dir no s'han inclòs i quan 
s'assignen es podran incloure altres inversions, s'han elaborat uns pressupostos amb 
el que es té, considerant que de nou enguany s'han mantingut els impostos municipals 
a la ciutadania, és a dir no hi ha hagut cap pujada.  
 
[S'incorpora a la sessió el vocal Fernando Pascual] 
 
Contínua indicant la presidenta que al no pujar els impostos s'han mantingut o fins i tot 
rebaixat algunes partides pressupostàries, per tant es continuaran les intervencions 
en: 

- El pavelló esportiu Fontana Mogort. 
- El casal jove. 
- L'edifici de la Policia Local. 
- Carretera d'Albalat i el Respirall. 

 
Quant a la partida pressupostària de Participació Ciutadana, dedicada en la seua 
majoria a subvencionar a les Associacions Veïnals, informa que s'ha mantingut igual, 
és a dir l'apartat d'ajudes queda en 17.000 €. 
 
Pascual Carrasco, pregunta si de les subvencions de l’any passat ha sobrat alguna 
quantitat. 
 
Gemma Alós, informa que si que ha sobrat una xicoteta quantitat perquè una 
associació veïnal va presentar pressupost per a optar a les ajudes i després de 
concedir-li-la no l'han justificada, igualment hi ha hagut alguna associació que no ha 
presentat factures per tot l'import concedit. 

 
Indica que des de la regidoria s'ha fet tot el possible per a veure si es podia repartir les 
restes entre les associacions que han justificat més del que se'ls ha concedit, o 
repartir-les equitativament entre totes, però ens ha resultat impossible per motius 
legals. 
 
Salvador Oliver, pregunta si és veritat que aquest ajuntament té un superàvit 
econòmic. 
 
La regidora, respon que és cert però que per norma existeix un sostre de despesa (el 
que hebreu escoltat famós “techo de gasto”) a partir del qual l'ajuntament no pot gastar 
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més. És una norma que es va posar fa uns anys perquè les entitats públiques no 
s'endeutaren més o reduïren els endeutaments. 
 

2. Precs i preguntes. 
 
Elvira Olmos, informa que a l'eixida de l'institut Rei En Jaume existeix un tram en el 
qual hi ha, tots els dies, cotxes aparcats que pel que sembla fan “intercanvis 
sospitosos”, per la qual cosa sol·licita que s'evite circular pel tram de carrer que va des 
de l'eixida de l'institut fins a la cantonada següent i que s'avise a la Policia Local 
perquè incloga aquest centre entre les vigilàncies d'eixides escolars. 
 
Gemma Alós, respon que traslladarà la preocupació exposada a la regidora de 
seguretat ciutadana. 
 
Elvira Olmos, agraeix la rapidesa d'actuació a la queixa que va fer des de l'Associació 
sobre les bosses en els pins de procesionaria. 
 
Salvador Oliver, informa que gràcies a les intervencions municipals, el problema amb 
els cavalls en l'Alquerieta ha canviat molt, però ara pujant a la zona de Sagrada 
Família, hi ha gàbies de galls de baralla en la via pública pel que sol·licita, com a 
mínim, la intervenció de la Policia Local. 
 
Gemma Alós, respon que traslladarà la seua petició a la regidora de seguretat 
ciutadana. 
 
Aprofita l'ocasió per a informar la representant de la AAVV Colònia Ana Sanchis que 
encara no s'ha convocat la Comissió de Toponímia i en conseqüència no s'ha tractat la 
proposta que es va formular sobre el canvi de nom del carrer Els Beatles. 
 
Elvira Olmos, informa a Fernando Pascual que el carrer Els Serrans (El Racó) continua 
sense placa 
 
Fernando Pascual, pren nota. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 20:50 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 27/01/2020 10:26:06

TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA

GEMMA ALOS SOSPEDRA

Fecha firma: 27/01/2020 10:30:47

AJUNTAMENT ALZIRA

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt

